



Date: 13 June 2017
Ref: LD/B/FS/17/19

التاريخ: 13 يونيو 2017
المرجع: LD/B/FS/17/19

Mr. Hasan Abdulrahman Al Serkal
Vice President
Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الامارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Clarification Statement on
the news published on 12 June
2017

الموضوع: توضيح بشأن المقال الصحفي المنشور
بتاريخ 12 يونيو 2017

With reference to the aforementioned subject and in response to the letter dispatched on 12 June 2017, reference number LD-FA-2017 with regards to the news published in the Media, please be advised of the following clarification:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وكتابكم الوارد إلينا تحت رقم LD-FA-2017 تاريخ 12 يونيو 2017 بشأن المقال المنشور في وسائل الإعلام، يرجى أخذ العلم بالتوضيح التالي:

"Drake & Scull International PJSC" herein referred to as the **(the Company)** would like to confirm that "Tabarak Investment LLC" acquired a tranche of the shares of "Mr. Khaldoun Tabari" the former Chief Executive Officer of the Company as indicated in the daily trading report.

تود شركة "دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع" المشار إليها فيما يلي "بالشركة" التأكيد أن "تبارك للاستثمار ذ.م.م" استحوذت على جزء من أسهم "السيد خلدون الطبري" الرئيس التنفيذي السابق للشركة كما ورد في تقرير تفاصيل التداولات اليومية.

Therefore and in view of the above, the shareholders composition on the DFM website will be updated upon the completion of the clearing and the settlement procedures of the aforementioned sale transaction.

وبناء على ما تقدم، سيتم تحديث بيانات تفاصيل هيكلية المساهمين على موقع سوق دبي المالي بعد إكمال تسوية عملية البيع.

The Company also notes that in accordance with Article (3) of the Authority Board of Directors Decision No. (3) for the year 2000

كما تنوه الشركة أنه ووفقا لأحكام المادة (3) من قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (3) لسنة 2000 في شأن





concerning the regulation as to Disclosure and Transparency:

If the ownership of a natural person whether alone or with his minor children, or if the ownership of a corporate person added to it the ownership of an Associated Group reaches any of the following percentages, then each such person shall immediately notify the Market:

1. A percentage of (5%) or more of the shares of a company listed on the Market.

2. A percentage of (10%) or more of the shares of a Mother Company, Subsidiary Company, Sister Company or Affiliate Company of a company listed on the Market.

Moreover, the disclosure should be done for each (1%) change above the disclosure requirements set forth above.

Sincerely Yours,,,

Fadi Saba
General Counsel



النظام الخاص بالإفصاح والشفافية فإنه :

يلتزم على " كل شخص طبيعي هو وأبنائه القصر أو كل شخص معنوي تبلغ ملكيتهم مضافاً إليها ملكية المجموعة المرتبطة إحدى النسب التالية بإخطار السوق بذلك فوراً:

1. نسبة تُعادل (5%) فأكثر من أسهم الشركة المدرجة في السوق.

2. نسبة تُعادل (10%) فأكثر من أسهم شركة أم أو تابعة أو شقيقة أو حليفة للشركة المدرجة في السوق.

كما يلتزم بالإفصاح عن كل (1%) تغير فوق حدود بداية الإفصاح المبينة أعلاه.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير,,,

فادي سابا
المستشار القانوني

